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Protokół nr XIII/2019 

z sesji Rady Miejskiej w Lwówku 

z dnia 26 września 2019 r. 

 

Obrady rozpoczęto 26 września 2019 o godz. 17:00, a zakończono o godz. 19:26 tego 

samego dnia. Obrady odbyły się w sali Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Lwówku, 

ul. Al. E. Sczanieckiej 56. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad XIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

2. Stwierdzenie quorum XIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

3. Przyjęcie protokołu XI i XII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

4. Przyjęcie porządku obrad XIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

7. Interpelacje. 

8. Informacja o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2019 roku, informacja 

o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz informacja o przebiegu 

wykonania planu finansowego instytucji kultury. 

9. Projekt uchwały w sprawie: uchwalenia „Regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Lwówek”, 

ustalenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć dla nauczycieli pełniących funkcje kierownicze w placówkach 

oświatowych gminy Lwówek oraz ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć dla nauczycieli zatrudnionych na określonych stanowiskach 

w placówkach oświatowych gminy Lwówek. 

10. Projekt uchwały w sprawie: rozpatrzenia skargi na działanie organu wykonawczego 

gminy. 

11. Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr III/23/2018 Rady Miejskiej w Lwówku z dnia 

27 grudnia 2018 r. w sprawie uchwały budżetowej na 2019 rok. 

12. Projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Lwówek. 
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13. Odpowiedzi na interpelacje. 

14. Wolne głosy i wnioski. 

15. Zamknięcie obrad XIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Ad. 1. Otwarcie obrad XIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Przewodniczący Rady, Pan Przewoźny, otwierając obrady XIII sesji Rady Miejskiej 

w Lwówku powitał radnych, Burmistrza Miasta i Gminy, Sekretarza Gminy, Skarbnika 

Gminy, pracownika biura Rady, sołtysów oraz uczestniczące w obradach społeczeństwo 

i przedstawicieli mediów. 

Następnie Przewodniczący poinformował wszystkich uczestniczących w sesji 

o przetwarzaniu danych osobowych podczas trwania obrad sesji Rady Miejskiej zwracając się 

do obecnych następującymi słowami: 

Szanowni Państwo!  

Przypominam, że zgodnie z ustawą z dnia 11 stycznia 2018 r. o zmianie niektórych 

ustaw w celu zwiększenia udziału obywateli w procesie wybierania, funkcjonowania 

i kontrolowania niektórych organów publicznych (Dz. U. z 2018 r., poz. 130), sesje Rady są 

nagrywane i transmitowane w Internecie. Transmisja obejmuje obszar sali sesyjnej. 

W związku z powyższym, wejście na salę sesyjną jest jednoznaczne z wyrażeniem zgody na 

publikację wizerunku w Internecie oraz na jego przetwarzanie. Osoby uczestniczące 

w obradach sesji biorą pełną odpowiedzialność za wypowiedzi oraz prezentowane przez 

siebie materiały i inne treści.  

Szczegółowe informacje dotyczące przetwarzania danych osobowych podczas Sesji 

Rady Miejskiej w Lwówku znajdują się na stronie BIP Gminy Lwówek, w zakładce „Ochrona 

Danych Osobowych”. 

 

Ad. 2. Stwierdzenie quorum XIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

W obradach XIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku uczestniczy 15 radnych, na 

ustawowy 15 osobowy skład Rady, zatem Rada jest władna do odbycia obrad sesyjnych 

i podejmowania uchwał. 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. 3. Przyjęcie protokołu XI i XII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Przewodniczący Rady, Pan Przewoźny poinformował o wyłożeniu i możliwości 

zapoznania się w biurze Rady Miejskiej z projektami protokołów z obrad XI i XII sesji Rady 

Miejskiej. Powyższe projekty były również dostępne w materiałach zamieszczonych na 

portalu eSesja. Przewodniczący stwierdził, że do wyżej wymienionych projektów protokołów 

nie wpłynęły żadne uwagi, ani propozycje zmian, dlatego poprosił radnych o przyjęcie 

protokołów w drodze głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia protokołów z XI i XII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Basiński, Krzysztof Czarkowski, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz 

Kachel, Patrycja Kubiak, Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Patrycja Pietryka, Piotr 

Przewoźny, Agnieszka Pustkowiak, Barbara Starosta, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, 

Gabriela Woźna. 

 

Protokół XI i XII sesji został przyjęty jednogłośnie 15 głosami „za”. 

 

Ad. 4. Przyjęcie porządku obrad XIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Przewodniczący Rady, Pan Piotr Przewoźny poinformował Radnych, że otrzymali 

porządek obrad XIII sesji i zwrócił się z pytaniem czy ktoś chciałby wnieść do niego jakieś 

uwagi lub poprawki. Ponieważ nikt nie zgłosił poprawek, Przewodniczący przystąpił do 

głosowania nad dostarczonym radnym porządkiem obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad XIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Basiński, Krzysztof Czarkowski, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz 

Kachel, Patrycja Kubiak, Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Patrycja Pietryka, Piotr 

Przewoźny, Agnieszka Pustkowiak, Barbara Starosta, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, 

Gabriela Woźna. 

 

Ad. 5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

 

Informacja z pracy międzysesyjnej Przewodniczącego Rady stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Ad. 6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

 

SPRAWOZDANIE BURMISTRZA MIASTA I GMINY LWÓWEK 

Z PRACY MIĘDZYSESYJNEJ W OKRESIE OD 29.06.2019 DO .26.09.2019 R. 

 

Burmistrz spotkał się z: 

 Prof. Sylwią Staszewską w sprawie projektów wiejskich, 

 P. Kingą Fogel z Tygodnika Dzień Nowotomysko-Grodziski w sprawie publikacji. nt. 

Tradycje Wielkopolskie, 

 Przedstawicielami PKS Gorzów w sprawie transportu na terenie gminy Lwówek, 

 P. Rogerem Montulet z Zuo Clean City w sprawie rekultywacji wysypiska w Koninie, 

 Wojewódzkim Konserwatorem Zabytków w sprawie rewitalizacji Rynku, 

 P. Michalczak z firmy Domwest w sprawie ustalenia drogi dojazdowej do żwirowni, 

 Sołtysem wsi Brody w sprawie ustalenia wydatków w ramach funduszu sołeckiego, 

 Przedstawicielami firmy Enea w sprawie nowych punktów oświetlenia,  

 P. Marianną Świderską w związku z jej 95 urodzinami,  

 P. Piotrem Sadowskim z firmy Kodex w sprawie rekultywacji składowiska odpadów, 
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 Przedstawicielem firmy Betoniarnia Nowak w celu podpisania umowy na wykonanie 

drogi Zębowo – Linie, 

 P. Krystianem Lewko w sprawie zajęć pozalekcyjnych w Szkole Podstawowej, 

 Przedstawicielem firmy INEA w sprawie światłowodów, 

 P. Kozik z WOKISS w sprawie RODO, 

 Przedstawicielami firmy GAZ-SYSTEM w sprawie projektu Baltic Pipe, 

 Waldemarem Piętą w sprawie pomp na Rynku. 

 

Burmistrz wziął udział w:  

 podsumowaniu audytu wewnętrznego przeprowadzonego w urzędzie przez firmę 

Biuro Zamówień Publicznych z Leszna, 

 spotkaniu zorganizowanym przez Starostę Nowotomyskiego w sprawie 

funkcjonowania PKS, 

 uroczystości obchodów 70-lecia istnienia jednostki OSP Pakosław, 

 otwarciu festynu rodzinnego we Władysławowie, 

 posiedzeniu Zarządu KOLD w Lwówku, 

 spacerze po Lwówku z okazji urodzin miasta, 

 uroczystości związanej z przejściem na emeryturę Nadleśniczego Bolewice 

p. Tadeusza Szymańskiego, 

 obchodach Dni Bolewic, 

 obchodach Lata Agatowego w Lwówku Śląskim, 

 Zawodach Konnych, 

 spotkaniu organizacyjnych dotyczącym Święta Chleba, 

 obchodach 100 rocznicy powstania Policji, 

 Festynie w Chmielinku, 

 spotkaniu w Urzędzie Gminy Miedzichowo w sprawie funkcjonowania PKS, 

 spotkaniu Partnerstwa Lokalnego w Urzędzie MiG  

 spotkaniu w sprawie gazyfikacji w Chmielinku, 

 otwarciu IV Światowego Festiwalu Wikliny i Plecionkarstwa w Nowym Tomyślu, 

 wywiadzie dla Radia Emaus, 

 Zabraniu wiejskim wsi: Komorowice, Grońsko, Lipka Wielka, Zgierzynka, Posadowo, 

Chmielinko, Krzywy Las, Zygmuntowo, Pawłówek, Brody, Komorowo, 

Władysławowo, Linie, Pakosław, Zębowo, Wymyślanka, 
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 Festynie Parafialnym w Lwówku, 

 rozpoczęciu roku szkolnego w Pakosławiu, 

 spotkaniu z kierownikiem budowy w sprawie organizacji ruchu na rynku w związku 

z rewitalizacją, 

 spotkaniu w firmie Gaz-System w sprawie grantów dla organizacji pozarządowych 

gminy Lwówek, 

 zawodach sportowo-pożarniczych w Urbanowie, 

 spotkaniu w sprawie funkcjonowania PKS w Starostwie Powiatowym, 

 spotkaniu dot. połączeń PKS w Buku, 

 podpisaniu umowy z firmą DROGOPAL z Opalenicy na budowę ścieżki rowerowej 

Pakosław-Brody, 

 odbiorze budynku OSP w Liniu, 

 Zębowskim Grzybobraniu. 

 

W imieniu Burmistrza Sekretarz wziął udział w: 

 Jarmarku Chmielo - Wikliniarskim połączonym z Dożynkami Gminnymi w Nowym 

Tomyślu, 

 Rozpoczęciu roku szkolnego w Lwówku, 

 Spotkaniu z zakresu pomocy psychologiczno-pedagogicznej. 

 

Burmistrz wydał następujące Zarządzenia:  

 (60) w sprawie upoważnienia Kierownika MGOPS w Lwówku do prowadzenia 

postępowań a także do wydawania rozstrzygnięć, w tym decyzji oraz przekazywania 

informacji w sprawach z zakresu świadczenia wychowawczego, 

 (61) w sprawie upoważnienia do prowadzenia postępowań oraz przekazywania 

informacji w sprawach z zakresu świadczenia wychowawczego, 

 (62) w sprawie przeprowadzenia inwentaryzacji zdawczo – odbiorczej w Gimnazjum 

w Lwówku oraz powołania komisji inwentaryzacyjnej, 

 (63) w sprawie ustalenia ceny wywoławczej w I przetargu ustnym ograniczonym 

działki rolnej położonej w miejscowości Linie nr 182/4 (pow. 0,1463 ha cena 10.000 

zł.), 
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 (64) w sprawie ustalenia ceny wywoławczej w I przetargu ustnym nieograniczonym 

działki niezabudowanej położonej w miejscowości Zgierzynka nr 274/16 (pow. 

0,1048 ha cena 30.000 zł.), 

 (65) w sprawie powołania Komisji Przetargowej do przeprowadzania przetargów na: 

zamówienia publiczne na roboty budowlane, usługi i dostawy oraz na dzierżawy, 

sprzedaże i oddania w użytkowanie wieczyste nieruchomości stanowiących własność 

Gminy Lwówek, 

 (66) w sprawie ustalenia stawek czynszu za najem lokali mieszkalnych z zasobu 

Gminy Lwówek, 

 (67) w sprawie zasad polityki rachunkowości i zakładowego planu kont dotyczących 

operacji w zakresie realizacji projektu „Modernizacja przestrzeni Rynku w Lwówku „ 

nr RPWP.09.02.01-30-0091/17-00 w ramach Osi Priorytetowej 9 „Infrastruktura dla 

kapitału ludzkiego” działania 9.2 „Rewitalizacja miast i ich dzielnic, terenów 

wiejskich, poprzemysłowych i powojskowych” Poddziałania 9.2.1 „rewitalizacja 

miast i ich dzielnic, terenów wiejskich, poprzemysłowych i powojskowych 

Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2014-2020”, 

 (68) w sprawie dokonania zmian w składzie zespołu interdyscyplinarnego do spraw 

przemocy w rodzinie, 

 (69) w sprawie ustalenia ceny wywoławczej w III przetargu ustnym nieograniczonym 

działki nr 454 poł. w miejscowości Pakosław, 

 (70) w sprawie zmiany uchwały budżetowej – zmiana dotyczy zwiększenia planu 

dochodów i wydatków z tytułu otrzymanej dotacji celowej oraz dokonuje się 

przeniesienia w planie wydatków pomiędzy rozdziałami i paragrafami klasyfikacji 

budżetowej, 

 (71) w sprawie przygotowania materiałów do projektu budżetu Miasta i Gminy 

Lwówek na 2020 rok, 

 (72) w spawie zasad polityki rachunkowości i zakładowego planu kont dotyczących 

operacji w zakresie realizacji projektu „Kompleksowy system gospodarowania 

odpadami wraz z rekultywacją składowiska odpadów oraz z działaniami 

edukacyjnymi w miejscowości Konin, gmina Lwówek” w ramach Osi Priorytetowej 4 

„Środowisko” działania 4.2 „Gospodarka odpadami” Poddziałania 4.2.1 „Tworzenie 

kompleksowych systemów gospodarki odpadami oraz uzupełnianie istniejących” 

Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2014-2020”, 
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 (73) w sprawie zmiany uchwały budżetowej – zmiana dotyczy zwiększenia planu 

dochodów i wydatków z tytułu otrzymanych dotacji celowych oraz dokonuje się 

przeniesienia w planie wydatków pomiędzy rozdziałami i paragrafami klasyfikacji 

budżetowej, 

 (74) w sprawie udzielenia Kierownikowi Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

społecznej w Lwówku pełnomocnictwa do złożenia projektu pn. „Lwówecka strefa 

seniora”, w ramach Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 

2014-2020, Priorytetu 7 – „Wyłączenie społeczne”, Działania 7.2 – „Usługi społeczne 

i zdrowotne”, Poddziałania 7.2.2.- Usługi społeczne i zdrowotne – projekty 

konkursowe, 

 (75) w sprawie zmiany uchwały budżetowej – zmiana dotyczy zwiększenia planu 

dochodów i wydatków z tytułu otrzymanej dotacji celowej oraz dokonuje się 

przeniesienia w planie wydatków pomiędzy rozdziałami i paragrafami klasyfikacji 

budżetowej, 

 (76) w sprawie zmiany Regulaminu Organizacyjnego Urzędu Miasta i Gminy 

Lwówek ustalonego Zarządzeniem nr 51/2013 Burmistrza Miasta i Gminy Lwówek 

z dnia 1 października 2013 r. w sprawie nadania Regulaminu Organizacyjnego Urzędu 

Miasta i Gminy Lwówek, 

 (77) w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora Zespołu Szkoły Podstawowej 

i Przedszkola im. Emilii Sczanieckiej w Pakosławiu, 

 (78) w sprawie zmiany uchwały budżetowej, 

 (79) w sprawie ustalenia ceny wywoławczej w III przetargu ustnym nieograniczonym 

lokalu mieszkalnego nr 10 w budynku nr 23 położonego w miejscowości Pakosław 

(100.000 zł. wraz z udziałem w gruncie o pow. 0,7334 ha), 

 (80) zmieniające Zarządzenie nr 38/2015 Burmistrza Miasta i Gminy Lwówek z dnia 

26 czerwca 2015 r. w sprawie ustalenia opłat za korzystanie z obiektów i urządzeń 

będących w trwałym zarządzie Ośrodka Sportu i Rekreacji w Lwówku. 

 

Ogłoszono przetarg na: 

 Wykonywanie usług dowozu i odwozu autobusami dzieci i młodzieży do szkół 

i placówek oświatowych w Gminie Lwówek w roku szkolnym 2019/2020. 

Wpłynęły 2 oferty: 

1. Przedsiębiorstwo Komunikacji Samochodowej w Poznaniu S.A. 
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2. Usługi – Transport DACHMAR Marek Dach, Konin – najkorzystniejsza oferta – cena 

305 504,83 

 

 Budowa budynku garażowo - gospodarczego dla OSP Linie – etap II (gmina 

Lwówek), tj. roboty wykończeniowe. 

Wpłynęły 2 oferty: 

1. Usługowy Zakład Murarski Jacek Wachowiak, Zębowo - najkorzystniejsza oferta – 

cena 139 227,39 

2. Zakład Ogólnobudowlany Janusz Borowiak, Wytomyśl. 

 

 Przebudowę drogi gminnej Zębowo-Linie na odcinku 990 mb: ETAP I (bez 

wykonania pojedynczego utrwalania powierzchniowego oraz bez wykonania 

nawierzchni asfaltowej) 

 

Wpłynęły 4 oferty:  

Nr 

oferty 

Nazwa i Adres Wykonawcy 

składającego ofertę 

Kryteria wyboru ofert:  

1. cena ryczałtowa brutto kompletnego wykonania 

zamówienia w złotych (PLN) 

- waga 60% znaczenia 

2.  wydłużenie okresu gwarancji i rękojmi powyżej 24 

miesięcy ale nie więcej niż 60 miesięcy – waga 40% 

znaczenia 

1. 

INFRAKOM KOŚCIAN 

Sp. z o.o. Sp. k 

Kościan 

1.cena: 498 891,20 złotych 

2.wydłużenie okresu gwarancji i rękojmi do: 60 msc 

2. 

BETONIARNIA NOWAK 

Sp. z o.o. Sp.k 

Wronki 

1.cena: 275 162,07 złotych 

2.wydłużenie okresu gwarancji i rękojmi do: 60 msc 

3. 
P.P.U.H. KRZYCH-POL  

Glinno 

1.cena: 396 867,13 złotych 

2.wydłużenie okresu gwarancji i rękojmi do: 60 msc 

4. 
CAŁUS Sp. z o.o. Sp.k. 

Boruja Nowa 

1. cena: 326 731,67 złotych 

2.wydłużenie okresu gwarancji i rękojmi do: 60 msc 

 

Najkorzystniejszą ofertę złożyła firma BETONIARNIA NOWAK Sp. z o.o. Sp.k 

 

 Poprawę infrastruktury turystyczno – rekreacyjnej Gminy Lwówek poprzez budowę 

asfaltowej ścieżki rowerowej Pakosław – Brody (ETAP II) 

Wpłynęły 4 oferty 

1. DROGOPAL Zakład Robót Drogowych Andrzej Szeszuła, Opalenica - najkorzystniejsza 

oferta – cena 348 694,72 

2. INFRAKOM Sp. z o.o. Sp. k., Kuślin, 

https://mapa.targeo.pl/wytomysl,wypoczynkowa%205
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3. CAŁUS Sp. z o.o. Sp. k., Boruja Nowa, 

4. RENOMEX Sp. z o.o. Sp. k., Duszniki. 

 

 Budowę kanalizacji deszczowej w Zębowie – ulica Długa. 

 

Rozstrzygnięto przetarg na: 

 Przebudowę drogi gminnej w Koninie – wpłynęło 7 ofert 

Nr 

oferty 

Nazwa i Adres Wykonawcy 

składającego ofertę 

cena ryczałtowa brutto kompletnego 

wykonania zamówienia w złotych 

1. 

DROGOPAL Zakład Robót 

Drogowych Andrzej Szeszuła, 

Opalenica 

663 622,18 

2. 
Przedsiębiorstwo Robót Drogowo – 

Mostowych S.A. Szamotuły 
406 638,48 

3. COLAS Polska Sp. z o.o. Palędzie 451 791,19 

4. 

EUROVIA POLSKA S.A. Bielany 

Wrocławskie  

Kobierzyce 

490 276,54 

5. 
CAŁUS spółka z o.o. spółka 

komandytowa, Boruja Nowa 
396 060,00 

6. 
POL-DRÓG DRAWSKO 

POMORSKIE S.A. 
473 102,17 

7. 
INFRAKOM KOŚCIAN Sp. z o.o. 

spółka komandytowa 
409 941,41 

 

Najkorzystniejszą ofertę złożyła firma CAŁUS Sp. z o.o. Sp. k.  

 

 Burmistrz dodał, że zawsze nagradzane są wsie które biorą udział w obchodach Święta 

Chleba w Lwówku i tak w tym roku w konkursie na najładniejszy wieniec dożynkowy 

nagroda za 1 miejsce wynosiła 600 zł (wieś Linie), nagroda za II miejsce 500 zł (wieś 

Zębowo), oraz III miejsce 400 zł (wieś Grońsko). Pozostałe wsie które brały udział otrzymały 

kwotę 200 zł. Dodatkowo mieszkańcy wsi Brody otrzymali nagrodę specjalną w wysokości 

2 000 zł za przygotowanie i przedstawienie obrzędu chlebowego. 
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Ad. 7. Interpelacje. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym nie wpłynęła do 

Biura Rady żadna interpelacja, po czym zwrócił się z pytaniem do radnych, czy ktoś nie chce 

złożyć interpelacji podczas dzisiejszej sesji. 

W trakcie obrad XIII sesji nie zgłoszono żadnej interpelacji. 

 

Ad. 8. Informacja o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2019 roku, informacja 

o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz informacja o przebiegu 

wykonania planu finansowego instytucji kultury. 

 

Głos zabrał Burmistrz, Pan Piotr Długosz, który przedstawił w formie prezentacji 

multimedialnej przebieg wykonania budżetu za I półrocze 2019 r. Forma opisowa 

sprawozdania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

W pierwszej kolejności Burmistrz omówił wykonanie dochodów bieżących, które  

stanowi 54,84% planu.  

Podczas omawiana wykonania budżetu za I półrocze 2019 roku burmistrz zwrócił 

uwagę na niski poziom wykonania dochodów majątkowych stanowiący 5,82% planowanych 

dochodów zaznaczając, że dochody majątkowe obejmują dofinansowania z różnych 

instytucji, które Gmina otrzyma w drugim półroczu 2019 r. W dalszej części prezentacji 

Burmistrz przedstawił wykonanie budżetu za I półrocze 2019 r. według. poszczególnych 

działów. W większości z działów poziom wykonania oscyluje na poziomie 50% z wyjątkiem 

działu sprzedaż mienia i przekształcenia własności, gdzie wynosi 29,52%, Burmistrz 

stwierdził, że istnieje duże prawdopodobieństwo, że na koniec 2019 r. w tym dziale nie będzie 

100% wykonania budżetu. W dziale pozyskane środki zewnętrzne wykonanie jest na 

poziomie 0%, ponieważ tak jak już wcześniej było wspomniane rozpoczęcie prac 

inwestycyjnych ruszyło dopiero w lipcu, a środki Gmina otrzyma po rozliczeniu prac. Ogólna 

suma wykonania dochodów według poszczególnych działów wynosi 50,49%. 

Kolejnym elementem sprawozdania było omówienie przez Burmistrza realizacji 

opłaty śmieciowej w okresie od stycznia do czerwca 2019 r. Wykonanie dochodów z tytułu 

opłaty śmieciowej stanowi 47,29%. Burmistrz zwrócił uwagę na dość wysoką kwotę 

zaległości z tytułu opłaty śmieciowej, która wynosi 149 503,45 zł. Burmistrz dodał, że 

wysłaliśmy 125 szt. upomnień, natomiast w wyniku działań Komorników i Urzędów 

Skarbowych ściągnięto zaległości na kwotę 7 676,61 zł. W naszej gminie 6 749 osób 
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zadeklarowało selektywną zbiórkę odpadów natomiast 1 363 osoby gromadzą odpady 

komunalne w sposób zmieszany.  

Zaległości podatkowe ogółem wynoszą 654 846,31 zł znaczną część z nich stanowi 

podatek od nieruchomości 546 436,31 zł.  

W I półroczu 2019 r. wysłaliśmy do podatników 640 szt. upomnień, ponadto do 

Urzędów Skarbowych przesłano 142 tytuły wykonawcze w celu ściągnięcia zaległości 

podatkowych. Na dzień 30 czerwca 2019 roku w Urzędach Skarbowych znajduje się 608 

tytułów wykonawczych na łączną kwotę 488 151,41 zł. W wyniku działań komorniczych 

ściągnięto należności podatkowe na ogólna kwotę 75 862,92 zł. Ustanowiono również 

hipoteki na ogólną kwotę 313 695,18 zł w celu zabezpieczenia należności podatkowych. 

Dokonano również zastawu skarbowego na kwotę 47 354,81 zł. Burmistrz poinformował 

Radnych, iż w wyniku podjętych działań udało się ściągnąć zaległości podatkowe firmy 

PERN, które wynosiły ok 230 000 zł wraz z odsetkami. W wyniku innego postępowania 

udało się uzyskać kwotę 50 000 zaległości wpisanych na hipotekę. 

Następnie Burmistrz przeszedł do omawiania wykonania wydatków w I półroczu 

2019 r. W przypadku wydatków bieżących wykonano 51,31% planu, natomiast w przypadku 

wydatków majątkowych zaledwie 0,71% planu. Niskie wykonanie wydatków majątkowych 

tak samo jak dochodów majątkowych wynika z inwestycji, które zostały rozpoczęte w lipcu. 

Burmistrz dodał, że wszystkie prace idą zgodnie z planem więc istnieje małe 

prawdopodobieństwo, że te wydatki nie zostaną zrealizowane. Następnie omówił wykonanie 

wydatków budżetu Gminy wg poszczególnych działów oraz wydatki - dotacje dla jednostek 

sektorów finansów publicznych przekazane z budżetu gminy tj. dla Zakładu Gospodarki 

Komunalnej w Lwówku dotacja przedmiotowa w wysokości 122 000 zł stanowiąca 42,07% 

planu, dotacja podmiotowa dla Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury oraz Biblioteki 

w Lwówku w kwocie 690 000 zł stanowiąca 44,12% planu, a także dotacja celowa 

przekazana innej gminie na zadania bieżące realizowane na podstawie zawartych porozumień 

z innymi j.s.t. w wysokości 21 869,91 zł co stanowi 43,74% wykonania planu. 

Wykonanie zadań inwestycyjnych na terenie gminy stanowi 0,71%, ale tak jak już 

kilkukrotnie zostało wspomniane prace inwestycyjne ruszyły w drugiej połowie roku i cały 

czas trwają. Planowana ogólna kwota inwestycji wynosi 8 246 106,89 zł. 

Ostatnim już elementem prezentacji było omówienie przez Burmistrza wydatków 

zrealizowanych w ramach Funduszu sołeckiego. Burmistrz dodał, że sołectwa są w trakcie 

realizacji zaplanowanych przedsięwzięć i do końca roku 2019 wydatki w ramach funduszu 

sołeckiego na pewno zostaną wykonane. 
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Wynik budżetowy za I półrocze 2019 r. wynosi 2 834 407,85 zł. natomiast zadłużenie 

Gminy opiewa na kwotę 13 935 800,00 zł. 

Po przedstawieniu Radnym informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 

2019 roku, informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz informacji 

o przebiegu wykonania planu finansowego instytucji kultury, Burmistrz odczytał uchwalę 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonej 

przez Burmistrza Miasta i Gminy Lwówek Informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy 

Lwówek za I półrocze 2019 roku. Powyższa opinia jest pozytywna z dwoma małymi 

uwagami. Jedna dotyczy omyłki pisarskiej w części opisowej sprawozdania (str. 28) druga 

natomiast dotyczyła informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej gdzie 

na koniec 2019 roku przewidziano zadłużenie Gminy w wysokości 13 041 120,00 zł 

natomiast w sprawozdaniu wykazano kwotę 11 322 480,00 zł, czyli kwotę po odjęciu tego co 

spłaciliśmy. Powyższe rozbieżności wynikały z różnej interpretacji posiadanych danych 

jednak zostały już wyjaśnione Regionalnej Izbie Obrachunkowej. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Pan Tadeusz Kachel odczytał opinię 

wypracowaną na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej, które odbyło się 11 września 2019 r., która 

brzmi: „Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Lwówku po szczegółowym przeanalizowaniu 

informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2019 roku, informacji 

o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania 

planu finansowego instytucji kultury nie wniosła żadnych zastrzeżeń do przedstawionych 

realizacji i zaopiniowała przedstawioną informację pozytywnie 3 głosami „za”. 

Następnie Pan Andrzej Jędrzejczak odczytał opinię wypracowaną na wspólnym 

posiedzeniu stałych Komisji Rady Miejskiej: „Stałe Komisje Rady Miejskiej w Lwówku 

informację o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2019 roku wraz z informacją 

o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz informacją o przebiegu 

wykonania planu finansowego instytucji kultury przyjęły do wiadomości jednogłośnie 14 

głosami „za”. 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Miejskiej przystąpił do 

głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2019 roku, informacji 

o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania 

planu finansowego instytucji kultury. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Basiński, Krzysztof Czarkowski, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz 

Kachel, Patrycja Kubiak, Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Patrycja Pietryka, Piotr 

Przewoźny, Agnieszka Pustkowiak, Barbara Starosta, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, 

Gabriela Woźna. 

 

Informację o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2019 roku, informację 

o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz informację o przebiegu 

wykonania planu finansowego instytucji kultury, Radni Rady Miejskiej przyjęli 

jednogłośnie 15 głosami „za”. 

 

 O godz. 17:50 Przewodniczący Rady Miejskiej w Lwówku zarządził przerwę. Dalsze 

obrady sesyjne rozpoczęły się o godz. 18:10. W obradach po przerwie nadal uczestniczy 15 

Radnych. 

 

Ad. 9. Projekt uchwały w sprawie: uchwalenia „Regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Lwówek”, 

ustalenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć dla nauczycieli pełniących funkcje kierownicze w placówkach oświatowych 

gminy Lwówek oraz ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla 

nauczycieli zatrudnionych na określonych stanowiskach w placówkach oświatowych 

gminy Lwówek. 

 

 Głos zabrał Sekretarz, Pan Maciej Piechowiak, który wyjaśnił Radnym, że głównym 

powodem zmiany dotychczasowego Regulaminu jest zmiana ustawy - Karta Nauczyciela, 

która wprowadza obligatoryjną wysokości dodatku za wychowawstwo - 300 zł. Regulamin 

stanowi załącznik do uchwały. W kolejnym załączniku do przedmiotowej uchwały 

uregulowano zasady udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć dla nauczycieli pełniących funkcje kierownicze w placówkach oświatowych. 
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Powyższe wynika z faktu, że przedmiotowe zasady należało zmienić w związku 

z wygaszeniem działalności gimnazjum, co skutkowało brakiem w strukturze gminnych 

placówek oświatowych szkół mających maksymalnie 5 oddziałów klasowych. Sekretarz 

podkreślił, że pozostałe zapisy przyjmowanej uchwały są tożsame z zapisami dotychczasowej 

uchwały regulującej omawiane kwestie. 

 Dodatkowo Pan Maciej Piechowiak zgłosił następujące autopoprawki: 

1) w załączniku nr 1 w § 1 ust. 2, po słowach „Dz. U. z 2019 r., poz. 1148”, dodać „ z późn. 

zm.”; 

2) w załączniku nr 1 w § 2 pkt 1, po słowach „zespół szkoły i przedszkola”, skreślić słowa 

„lub gimnazjum”; 

3) w załączniku nr 1 w § 7 ust. 5, słowo „zatrudnieniu” zmienić na „przeniesieniu”. Po 

zmianie ust. 5 przybiera brzmienie: „W przypadku nauczyciela, który na podstawie art. 18 

Karty Nauczyciela został przeniesiony do innej placówki, dodatek motywacyjny może być 

przyznany bezpośrednio po przeniesieniu na podstawie wypracowanego dorobku 

zawodowego poświadczonego przez dyrektora placówki, w której nauczyciel był 

zatrudniony”; 

4) w załączniku nr 1 w § 12 ust. 1 pkt 2, określenie „powierzenia wychowawstwa 

w oddziałach przedszkolnych – 300 zł/miesiąc;” zamienia się na określenie „powierzenia 

funkcji nauczyciela opiekującego się oddziałem przedszkolnym w przedszkolu – 300 

zł/miesiąc;”. 

 Przy ustalaniu regulaminu doszło do uzgodnień z związkami zawodowymi, które 

były niezbędnym warunkiem do uchwalenia niniejszego regulaminu. 

 Pan Wojciechowski zapytał czy doszło do uzgodnień z ZNP? Sekretarz wyjaśnił, że 

tak, jednak nie wszystkie propozycje zmian sugerowane przez ZNP zostały w tym 

regulaminie ujęte, ale nie mamy obowiązku spełnienia wszystkich warunków.  

 Uzgodnienia z NSZZ Solidarność oraz protokół uzgodnień z ZNP dot. projektu 

regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach 

prowadzonych przez Gminę Lwówek stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia „Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach 

i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Lwówek”, ustalenia zasad udzielania i rozmiaru 

obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli pełniących 

funkcje kierownicze w placówkach oświatowych gminy Lwówek oraz ustalenia 
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tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli zatrudnionych na 

określonych stanowiskach w placówkach oświatowych gminy Lwówek. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Basiński, Krzysztof Czarkowski, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Sebastian 

Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Patrycja Pietryka, Piotr Przewoźny, Agnieszka Pustkowiak, 

Barbara Starosta, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna. 

 

PRZECIW (1) 

Patrycja Kubiak. 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Gawełek. 

 

Uchwałę nr XIII/70/2019 w sprawie: uchwalenia „Regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Lwówek”, ustalenia 

zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

dla nauczycieli pełniących funkcje kierownicze w placówkach oświatowych gminy Lwówek 

oraz ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli 

zatrudnionych na określonych stanowiskach w placówkach oświatowych gminy Lwówek. 

Radni Rady Miejskiej w Lwówku przyjęli 13 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” oraz 

1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

 

Ad. 10. Projekt uchwały w sprawie: rozpatrzenia skargi na działanie Organu 

Wykonawczego gminy. 

 

Przewodniczący Rady, Pan Przewoźny poinformował Radnych, iż wpłynęła do Biura 

Rady skarga na działanie Organu Wykonawczego gminy, która została przekazana do 

rozpatrzenia przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. 
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W związku z powyższym głos zabrał Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji, Pan Piotr Wojciechowski, który odczytał opinię wypracowaną na posiedzeniu 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, która stanowi uzasadnienie do uchwały w sprawie: 

rozpatrzenia skargi na działanie organu wykonawczego gminy. Komisja uznała powyższą 

skargę za bezzasadną. Pan Wojciechowski dodał, że skarga, która wpłynęła do Urzędu 

w Lwówku została skierowana również do kilkudziesięciu innych gmin z całej Polski. 

Projekt powyższej uchwały został przedstawiony Radnym na wspólnym posiedzeniu 

stałych komisji. 

Pan Piotr Przewoźny odczytał również pierwszą odpowiedź udzieloną skarżącej, 

w której została poinformowana, że najbliższe spotkanie Radnych Rady Miejskiej w Lwówku 

planowane jest w miesiącu wrzesień oraz, że zostanie poinformowana o wypracowanej opinii 

i zajętym stanowisku przez Radnych. 

Opinia wypracowana przez Radę Miejską w Lwówku jest pozytywna. Radni nie 

wnieśli żadnych uwag ani pytań, zatem przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia skargi na działanie organu wykonawczego gminy. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Basiński, Krzysztof Czarkowski, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz 

Kachel, Patrycja Kubiak, Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Patrycja Pietryka, Piotr 

Przewoźny, Agnieszka Pustkowiak, Barbara Starosta, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, 

Gabriela Woźna. 

 

Uchwała nr XIII/71/2019 w sprawie: rozpatrzenia skargi na działanie organu 

wykonawczego gminy została przyjęta jednogłośnie 15 głosami „za”. 
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Ad. 11. Projekt uchwały zmieniający: uchwałę nr III/23/2018 Rady Miejskiej w Lwówku 

z dnia 27 grudnia 2018 r. w sprawie uchwały budżetowej na 2019 rok. 

 

Pan Piotr Długosz poinformował, że żadna ze zgłoszonych w takcie komisji 

propozycji zmian do budżetu, nie uległa zmianie. 

Opinia wspólnych komisji Rady Miejskiej w Lwówku jest pozytywna. Radni nie 

wnieśli pytań, ani uwag, w związku z powyższym przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały nr III/23/2018 Rady Miejskiej w Lwówku z dnia 27 grudnia 2018 r. 

w sprawie uchwały budżetowej na 2019 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Basiński, Krzysztof Czarkowski, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz 

Kachel, Patrycja Kubiak, Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Patrycja Pietryka, Piotr 

Przewoźny, Agnieszka Pustkowiak, Barbara Starosta, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, 

Gabriela Woźna. 

 

Uchwała nr XIII/72/2019 zmieniająca uchwałę nr III/23/2018 Rady Miejskiej w Lwówku 

z dnia 27 grudnia 2018 r. w sprawie uchwały budżetowej na 2019 rok została przyjęta 

jednogłośnie 15 głosami „za”. 

 

Ad. 12. Projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

i Gminy Lwówek. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Lwówku, Pan Piotr Przewoźny poinformował, iż 

zmiana WFP jest konsekwencją przyjętej przed momentem zmiany budżetu.  

Radni do projektu uchwały nie zgłosili żadnych uwag. Przystąpiono więc do 

głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Lwówek. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Basiński, Krzysztof Czarkowski, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz 

Kachel, Patrycja Kubiak, Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Patrycja Pietryka, Piotr 

Przewoźny, Agnieszka Pustkowiak, Barbara Starosta, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, 

Gabriela Woźna. 

 

Uchwała nr XIII/73/2019 w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

i Gminy Lwówek. została przyjęta jednogłośnie 15 głosami „za”. 

 

Ad. 13. Odpowiedzi na interpelacje. 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Lwówku, Pan Piotr Przewoźny, poinformował, że 

nie wpłynęły żadne interpelacje. 

 

Ad. 14. Wolne głosy i wnioski. 

 

 Pan Piotr Przewoźny, poinformował Radnych, że do Biura Rady wpłynęły 3 wnioski, 

o jednakowej treści, mieszkańców sołectwa Krzywy Las dotyczące wpisania do porządku 

obrad najbliższej sesji Rady Miejskiej punktu o podjęciu uchwały o wszczęciu procedury 

planistycznej uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. Wniosek 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Przewodniczący wyjaśnił, że powyższe wnioski zostały przekazane Burmistrzowi 

Miasta i Gminy Lwówek oraz, że wprowadzenie wspomnianego punktu pod dzisiejsze obrady 

Sesji Rady Miejskiej było niemożliwe ze względów proceduralnych i prawnych. 

 Głos zabrał Burmistrz, Pan Piotr Długosz informując Radnych oraz zgromadzoną 

publiczność, że otrzymany wniosek jest obecnie w analizie prawnej Radcy prawnego oraz 
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urbanisty. Dodatkowo wyjaśnił, że prowadzone jest postepowanie w przedmiocie wydania 

decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach dot. rozbudowy gospodarstwa na działce nr 8/2 

w Krzywym Lesie gdzie prowadzona jest hodowla trzody chlewnej.  

Zgodnie z informacjami przedstawionymi przez inwestora obsada zwierząt obecnie 

wynosi: 1 236 szt. (101,99 DJP). Po realizacji przedsięwzięcia obsada będzie wynosiła 2 124 

szt. (204,75 DJP). Ponadto w ramach inwestycji planowana jest: 

 zmiana sposobu użytkowania stodoły na budynek inwentarski, 

 budowa nowego budynku inwentarskiego, 

 likwidacja silosów paszowych o poj. 6 Mg (ton), 10 Mg, i 2 x 9 Mg, 

 budowa 2 silosów paszowych o poj. do ok. 20 Mg każdy, 

 budowa 4 silosów paszowych o poj. do ok. 10 Mg każdy, 

 zadaszenie 3 zewnętrznych zbiorników na gnojowicę, 

 wykonanie infrastruktury towarzyszącej. 

 

Do Urzędu wpłynął protest mieszkańców wraz wnioskiem o uznanie za stronę, dlatego 

zgodnie z art. 49 kodeksu postępowania administracyjnego o wszystkim co dotyczy tego 

postepowania będziemy powiadamiać w formie obwieszczeń, ponieważ liczba stron 

postępowania przekracza 20. 

Jako Organ wystąpiliśmy do Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska 

w Poznaniu, Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Nowym Tomyślu oraz 

Wód Polskich o potrzebę przeprowadzenia oceny oddziaływania inwestycji na środowisko. 

W dniu 17.09.2019 do Urzędu wpłynęła opinia sanitarna Państwowego Powiatowego 

Inspektora Sanitarnego w Nowym Tomyślu, w której stwierdzono o konieczności 

przeprowadzenia oceny oddziaływania na środowisko. Otrzymaliśmy także postanowienie 

Dyrektora Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej Wód Polskich w Poznaniu w której 

również stwierdzono konieczność przeprowadzenia oceny. Nie znamy jeszcze stanowiska 

Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Poznaniu, ponieważ termin zajęcia 

stanowiska w sprawie został przedłużony do 7 października 2019 r. Na tym Burmistrz 

zakończył swoją wypowiedź. 

Pani Gabriela Woźna zwróciła się do Burmistrza z pytaniem jak długo będzie trwać 

budowa ścieżki rowerowej w Brodach? Burmistrz wyjaśnił, że około miesiąca, ponieważ cała 

inwestycja musi zostać rozliczona jeszcze w tym roku.  

Pani Woźna zapytała również o informacje na temat PKS-u? Burmistrz wyjaśnił, że 

uczestniczył już w wielu spotkaniach z wójtami i burmistrzami sąsiednich gmin i żaden 
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z włodarzy nie chce w tak dużym stopniu jak sugerują PKS finansować przewozów. W układ 

komunikacyjny PKS-u na pewno nie wejdzie gmina Zbąszyń i Pniewy natomiast z tego co 

wynika po ostatnim spotkaniu dołączy gmina Nowy Tomyśl i Opalenica. W związku 

z nieprzystąpieniem do porozumienia gminy Pniewy wszystkie autobusy PKS-u do Poznania 

będą jeździły przez chociażby Duszniki czy Opalenicę. Z wstępnych wyliczeń wynika, że 

w tym roku musielibyśmy zapłacić 45 500 zł a w przyszłym roku 165 000 zł. Burmistrz 

dodał, że cały czas negocjuje te kwoty i to Państwo Radni będą musieli podjąć stosowną 

uchwałę. 

Kolejnym tematem jaki poruszył Przewodniczący Rady jest wniosek Rady 

Pedagogicznej Przedszkola w Lwówku, który dotyczył zmiany w Regulaminie 

wynagradzania nauczycieli. Pan Gawełek zapytał dlaczego to pismo nie zostało 

przedstawione na posiedzeniu stałych Komisji w dniu 16 września 2019 r. Przewodniczący 

wyjaśnił, że pismo nie było przedstawione ponieważ zapoznał się z nim dopiero podczas 

dyżuru, po posiedzeniu komisji. Głos zabrał Sekretarz, Pan Maciej Piechowiak, który 

wyjaśnił, jak wygląda obieg dokumentów w Urzędzie. Pan Sekretarz dodał, że przed 

wspólnym posiedzeniem stałych Komisji odbywało się posiedzenie Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji i pracownik Biura Rady nie był w stanie zapoznać się z treścią 

korespondencji i odpowiednio jej przekazać. Pan Piechowiak dodał, że to działanie nie było 

celowe ani nie ma w nim ukrytych złośliwości.  

Pan Gawełek zapytał, dlaczego zatem ten wniosek nie został przedstawiony dzisiaj 

przy omawianiu projektu uchwały związanej ze zmianą Regulaminu, bo przecież mógł 

stanowić wyjaśnienie oraz przedstawienie stanowiska Rady Pedagogicznej. Umieszczenie 

takiego wniosku na końcu obrad sesyjnych stanowi jedynie zapoznanie się z jego treścią, 

ponieważ uchwała została już podjęta wcześniej. Pan Przewoźny odpowiedział, że radny 

Gawełek mając materiały na sesję mógł zgłosić zmianę i dodać omawiany wniosek do punktu 

obrad dot. Regulaminu wynagradzania nauczycieli.  

Głos zabrał Burmistrz który wspomniał, że na wspólnym posiedzeniu Komisji, Pani 

Patrycja Kubiak wypowiadając się podczas omawiania projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli wnioskowała o uwzględnienie zmian, 

które zawarte są również w tym wniosku.  

Pan Piotr Wojciechowski zabierając głos stwierdził, że nie ma problemu aby tym 

wnioskiem zajęła się Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Zdrowia i wypracowała 

opinię na ten temat, wtedy projekt tej uchwały może ponownie trafić pod obrady sesyjne 
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i jeśli wspólnie stwierdzimy, że jest to zasadne i mamy na to środki możemy uchwałę 

zmienić.  

Głos zabrał Sekretarz, który stwierdził, że w uchwale jest wyraźnie napisane że 

dodatek funkcyjny przysługuje nauczycielowi opiekującemu się oddziałem przedszkolnym. 

Rada nie musi już więc niczego zmieniać. Burmistrz, korzystając ze swoich kompetencji 

zdecydował, że w gminie Lwówek jednemu nauczycielowi przydzielona jest pod opiekę jedna 

grupa przedszkolna, niezależnie od tego ilu nauczycieli prowadzi zajęcia z grupą. W szkole 

też jeden nauczyciel jest wychowawcą klasy mimo, że klasa ma zajęcia z wieloma 

nauczycielami. 

Burmistrz poinformował Radnych, że wpłynął również wniosek Rady Rodziców 

Szkoły Podstawowej w Lwówku dotyczący poprawy bezpieczeństwa dojścia dzieci do 

budynku Szkoły Podstawowej. Burmistrz przekazał informację, że został już złożony wniosek 

do Komendanta Powiatowego Policji w Nowym Tomyślu w sprawie reorganizacji ruchu na 

ulicy Gimnazjalnej (jeden kierunek) oraz zamontowania dwóch progów zwalniających. 

Następnie Burmistrz przedstawił informację o ilości przyjętych wniosków 

i sporządzonych protokołów z oszacowania szkód w gospodarstwach rolnych po wystąpieniu 

suszy, która przedstawia się następująco: 

1) w okresie od dnia 24 czerwca do dnia 26 września 2019 r. złożono 479 wniosków 

o oszacowanie szkód powstałych na skutek wystąpienia suszy; 

2) sporządzono 461 protokołów z oszacowania szkód, z czego dotychczas wysłano do 

Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego celem zatwierdzenia przez Wojewodę 154 szt.; 

3) wśród sporządzonych protokołów 125 szt. zostanie wysłanych do WUW, z czego znaczna 

część oczekuje jeszcze na podpisanie przez rolników; 

4) wśród sporządzonych protokołów 104 szt. stanowią protokoły częściowe, które wydano 

rolnikom mieszkającym poza terenem naszej Gminy; 

5) wśród sporządzonych protokołów 79 szt. zostanie przekazana rolnikom bez zatwierdzenia 

przez Wojewodę, ponieważ szkody wynoszą poniżej 30% średniej produkcji rolnej; 

6) z powyższego wynika, że 17 szt. wniosków oczekuje na wyjaśnienie nieścisłości lub 

dostarczenie protokołów częściowych z innych gmin, celem sporządzenia protokołu 

właściwego. 

 

O zabranie głosu poprosił mieszkaniec wsi Krzywy Las, Pan Rafał Strugała, który 

nawiązując do wniosku mieszkańców sołectwa Krzywy Las, dot. budowy chlewni prosił 

Radnych o rozpatrzenie wniosku mieszkańców tak aby przewidzieć możliwość dalszego 



23 

rozwoju wsi w kierunku osiedlania się ludzi prowadzących działalność gospodarczą. 

Mieszkańcy nie chcieliby ograniczać inwestorowi produkcji, ponieważ jest to jego źródło 

dochodów ale chcieliby aby inwestor zlokalizował swoją inwestycję w takim miejscu aby nie 

była ona uciążliwa dla reszty mieszkańców.  

Burmistrz poinformował, że Sejm przyjął ustawę, że objęte procedowaniem będą 

gospodarstwa w promieniu 100 m. Inwestycja poza tą granicą będzie wyłączona 

z procedowania. 

Pan Wojciechowski stwierdził, że jeżeli ktoś jest właścicielem gruntu, to nie możemy 

go w żaden sposób ograniczać, tym bardziej, że inwestor od wielu lat się tym zajmuje. Pan 

Wojciechowski dodał, że jeżeli ktoś przeprowadza się na wieś to powinien się dostosować do 

warunków tam panujących. Ponadto dodał, że na sali nie jest obecny inwestor, a mimo 

wszystko warto byłoby wysłuchać jego zdania.  

Głos zabrał ponownie, Pan Strugała, który zgodził się z Panem Wojciechowskim 

stwierdzając, że nie ma nic przeciwko tradycyjnemu rolnictwu, tym bardziej, że inwestor 

zajmuje się tym już wiele lat ale jeśli mówimy o zwiększeniu ilości trzody chlewnej 

i znacznej rozbudowie chlewni to staje się to chowem przemysłowym, z którego jest straszny 

odór i mieszkańcy protestują głównie przeciwko tej rozbudowie. Sołtys wsi Krzywy Las 

dodał, że żyjemy w XXI wieku i wieś wcale nie musi śmierdzieć. 

Pani Barbara Starosta zabierając głos zwróciła się do Burmistrza, Pana Piotra 

Długosza o wyjaśnienie sytuacji, która miała miejsce na zebraniu wiejskim w Zębowie, 

a dotyczyła budowy kładki i chodnika w miejscowości Komorowo. Burmistrz wyjaśnił, że 

o budowę kładki od dawna zabiegała Pani Barbara Starosta. 

Radna Gabriela Woźna zapytała, czy Radni Powiatowi są zapraszani na obrady 

sesyjne. Burmistrz odpowiedział, że Radni powiatowi są zapraszani. 

Pan Andrzej Jędrzejczak zwrócił uwagę na uszkodzenia nawierzchni dróg 

w miejscowości Zgierzynka w związku z budową światłowodów. Burmistrz wyjaśnił, że 

inwestor, tj. INEA, w protokole odbioru pasa drogowego ma określony okres rękojmi 2 lata 

i jeżeli zostaną przez kogokolwiek zauważone jakieś zapadnięcia należy to zgłaszać do 

pracownika Urzędu Pana Jana Kulusa. Pan Wojciechowski zapytał czy jeśli w wyniku tych 

prac zostanie uszkodzona droga powiatowa to wszelkie szkody należy zgłaszać do powiatu? 

Burmistrz odpowiedział, że tak. Radny Basiński interesował się budową linii światłowodowej 

w centrum Pakosławia? Burmistrz wyjaśnił, że w tym roku inwestycje obejmują wsie: 

Zgierzynka, Konin i Posadowo. 
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Ad. 15. Zamknięcie obrad XIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad XIII sesji Przewodniczący Rady, Pan Przewoźny 

zamknął obrady wypowiadając słowa „Zamykam obrady XIII sesji Rady Miejskiej 

w Lwówku”. 

 

Protokółowała:       Przewodniczący 

/-/ Estera Puk      Rady Miejskiej we Lwówku  

                 /-/ Piotr Przewoźny 


